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Protokoll årsmötet 2018-03-05

Närvarande: Runar Adamsson, Vivianne Andersson, Joacim Cleryd, Marlies de Kort, Olle 
Finnman, Ulla-Britt Finnman, Ralf Flytström, Lisa Hellman, Per Hellman, Margareta 
Jakobsson, Anita Karlsson, Ebbe Karlsson, Lisbeth Karlsson, Rose Marie Karlsson, 
Madeleine Larsson, Arne Olofsson, Lars-Olof Sohlberg, Nils Olof Tivemyr

1§ Mötet öppnades.

2§ Dagordningen godkändes.

3§ Arne Olofsson valdes till mötesordförande.

4§ Lisa Hellman valdes till mötessekreterare.

5§ Per Hellman och Marlies de Kort valdes till justerare.

6§ Årsmötet utlystes enligt reglerna.

7§ Verksamhetsberättelsen lades till handlingarna.

8§ Kassörens rapport

TUG gick med förlust på ca 20 000 kr förra året på grund av festen. Marknaden drog in ca 
26 000 kr. Förlusten förs över till nästa år. Mötet ansåg att festen var värd pengarna. 
Rapporten lades till handlingarna.

9§ Revisionsberättelse

Revisionsberättelse lästes upp och godkändes.

10§ Ansvarsfrihet för styrelsen

Årsmötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet.



11§ Verksamhetsplan för 2018

Madeleine läste upp TUG:s verksamhetsplan för 2018. Den godkändes av årsmötet.

12§ Val av styrelseledamöter

a. Madeleine Larsson valdes som ordförande för 2 år.

b. Maria Cleryd och Nina Borgmann valdes som ledamöter för 2 år

c. Joacim Cleryd, Per Hellman, Arne Olofsson, Kristina Mjörndal och Lars-Olof Sohlberg 
valdes som suppleanter för 1 år.

d. Nils-Olof Tivemyr och Ralf Flytström valdes som revisorer för 1 år.

e. Mia Svanberg har inte hört av sig när det gäller omval till valberedningen. Årsmötet 
beslutade att styrelsen får i uppdrag att hitta någon som tar hand om valberedningen.

13§ Konst i ring

Johan Arndt ordnar Konst i ring i år. Invigningen blir den 9/6 kl. 11.

14§ Övriga frågor

a. Vi som brinner för Unden

Arne berättade att det blir ett möte i Undenäs den 9/4. Han berättade att TUG står som 
sponsor för mötet och kommer att faktureras för en del av kostnaden för mötet.

b. Etapp 3 fiber

Madeleine berättade att etapp 3 för fiber lades ner därför att det var för få intresserade, men 
att det finns en ny ansökan på gång. Hon berättade att fibergruppen för etapp 3 inte har 
fungerat alls. Årsmötet diskuterade när koppartråden kommer att klippas i området och vad 
som finns för alternativ, om man inte har fiber.

15§ Mötet avslutades.

_________________________________ _______________________________

Lisa Hellman, sekreterare Arne Olofsson, ordförande



_________________________________ _______________________________

Marlies de Kort, justerare Per Hellman, justerare


